
NOTULEN OVERLEG VERGADERING 
4 juli 2023 
 
Aanwezigen  
personeelsgeleding:       dhr. Van der Heijden (vz),  mw. Van Haaren, mw. Gobbens, dhr. Gobbens, dhr. 

Rokx, mw. Hop, mw Langewouters, dhr Wirix  
oudergeleding:                dhr. Bode, , dhr. Korving, mw. De Koning 
leerlingengeleding:         Rianne Broos, Maurick de Looij. Ashley Godsschalk, Ruben Verhaeren 
Directie: dhr. Van Heukelum, mw. Adegeest 
Toehoorders: Fadi Ouasti, Amirah Alouasti, Dina Ayaou, mw. Franken 
  
 
Afwezig m.k.:                   mw. Heyvaert 
 

1 OPENING EN MEDEDELINGEN 

 

2 NOTULEN 1 JUNI 2023 

De notulen zijn goedgekeurd. 

 

3 SCHOOLPLAN 

Tweede keer op de agenda, ter instemming gehele raad, art.10.b 

Er worden enkele kleine tekstuele wijzigingen voorgesteld. 

 

De gehele raad stemt in met het Schoolplan, art.10.b. 

 

 

4 EXAMENREGLEMENT 23-24 

Tweede keer op de agenda ter instemming gehele raad, art. 10.b 

Voorgestelde wijzigingen zijn doorgevoerd. 

 

De gehele raad stemt in met het examenreglement, art.10.b. 

 

5 BEVORDERINGSREGELING 23-24 

Tweede keer op de agenda ter instemming gehele raad, art. 10.b 

 

Voorgestelde wijzigingen zijn doorgevoerd. 

 



De gehele raad stemt in met de Bevorderingsregeling 23-24, art.10.b. 

 

 

 

6 MEERJARENBEGROTING 2023-2027 

Eerste keer op de agenda, ter advisering gehele raad, art.11.1b 

 

De gespaarde LBP uren worden de komende tijd aan veel collega’s uitbetaald. Is dit terug te vinden op de 

MJB? 

Blz. 4: Uitgangspunten > waar komt dit saldo vandaan? > Het zit vooral in de discrepantie van de 

binnenkomst van gelden en wanneer het geld wordt uitgegeven. 

Blz. 11: Instemming MR. Staat dit niet op de verkeerde plaats? 

Blz. 22: Baten > ouderbijdrage en reizen / excursies. Dit zijn geen zekerheden. > De uitgaven volgen op de 

baten. 

Blz. 25: Huisvestingsratio lijkt fors te stijgen. Er wordt al uitgegaan van extra kosten vanwege 

verbouwingen. 

Rentabiliteit lijkt te schommelen?  

 

De gehele raad adviseert positief omtrent de Meerjarenbegroting 2023-2027, art.11.1.b. 

 

7 KLOKKENLUIDERSREGELING KSE 

Eerste keer op de agenda, ter instemming gehele raad, art.10.e 

 

De tekst is standaard zoals de wettekst voorschrijft. 

 

Adres uitbreiden met email en telefoonnummer. 

Vertrouwenspersonen vermelden bij publicatie. 

Wie zijn er verkiesbaar in ‘de commissie’? 

Check de data, er zijn 2 verschillende data genoemd. Welke is juist? 

 

De Klokkenluidersregeling KSE schuift door naar de volgende vergadering. 

 



8 SCHOOLGIDS 2023-2024 

Eerste keer op de agenda, ter instemming ouder- en leerlingengeleding, art. 13.1.g. 

 

Blz. 10: Examen LO2 en BSM is geen verplichting, maar een keuzevak. 

Blz. 20: Cambridge is niet een keuze in V4, maar de keuze is al in V3. 

Graag de begeleider van de leerlingenraad toevoegen als contactpersoon. 

Voor wie wordt de schoolgids gemaakt? > het is een wettelijke verplichting. De meeste informatie is ook 

op de website te vinden. 

 

De Schoolgids 2023-2024 schuift door naar de volgende vergadering. 

 

 

9 TER INFO 

MARAP t/m april 2023 

• Onderzoek gaande naar een gasloze school? > Het brugklasgebouw is redelijk eenvoudig 

klimaatneutraal te krijgen. Het hoofdgebouw is daar simpelweg te oud voor. 

• Baten kantine, voor wie zijn die?  

• Is er een termijn gesteld aan de herstelopdracht burgerschap, rekenen en taal?  > voor de 

volgende inspectieronde, dat is over 4 jaar. Eigen doelstelling is korter. 

 

Kadernota 2024 

• Vorig jaar zijn cijfers tot stand gekomen vanuit input directie, dit jaar is het Managementteam 

bevraagd. Wellicht moet men in de toekomst nog verder de school in voor het ophalen van 

gegevens. 

• Wat zeggen de impact gemiddeldes? Wat is de waarde van de getallen? 

 

10 RONDVRAAG 

• De KSE heeft het predicaat Rookvrije School. Dit geldt voor het gehele terrein en is duidelijk 
zichtbaar weergegeven. Er zijn echter veel signalen dat er momenteel door leerlingen veel gebruik 
wordt gemaakt van Vapes. Zijn deze geluiden bekend? Wat doet de KSE daar aan? > Dit wordt niet 
ontkent en heeft de aandacht. Het is echter niet urgent genoeg om er een speerpunt van te 
maken. We komen hier volgende vergadering op terug. 

 

• Er wordt afscheid genomen van meerdere leden van de MR. Zij worden bedankt voor bewezen 
diensten. 

 
 

11 SLUITING 

 



 

 


